
 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Miután a pandémia továbbra is közbeszól az életünkben, az első negyedéves tervezett 

programok, események elmaradtak, így a tanácsnoki munkámban az alábbiakat végeztem a I. 

negyedévben.  

Több alkalommal egyeztetést kezdeményeztem Barabás Richárd alpolgármesterrel, hogy a 

járvány alatt vagy után milyen lehetőségek nyílhatnak a kisebbségek számára. Reményeink 

szerint ez az év már kedvezőbb lesz, ha a koronavírus-járványt sikerül megfékezni, 

megállítani. Az első negyedévet teljesen felülírta még a veszélyhelyzet. Költségvetéssel 

kapcsolatban egyeztetünk, hogy a kisebbségek és a testvérvárosi, partnervárosi kapcsolatok 

2021-ben is megkapják ugyanazt a költségvetési támogatást, mint korábban. Elkezdtünk 

tervezni, szervezni a kisebbségekkel egy találkozót, amint a lehetőségek és a jogszabályok 

engedik, ismét találkozzunk a nemzetiségek képviselőivel, hogy a megváltozott helyzet után, 

hogyan tudnak újból indulni.  

 

Budapest, 2021. március 12. 
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